
Wloclawek, dnia 20.09.2019 r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr MarekWojtkowski

Prerydent Miasta Wloclawek

Interpelacia

W sprawie napravvy ulicy Borowskiej

W imieniu mieszkafc6w osiedla Pofudnie bardzo prosze o naprawienie ulicy Borowskiej gdzie sq duie

nier6wno6ciw drodze, w tym naprawienie studzienkigdzie stoi na niej pachofek bardzo dlugo,

zabezpieczenie studzienki w chodniku przy numerze 34 B. Dodatkowo mieszkafcy zglaszajq

oczyszczenie chodnika po jednej jak i po drugiej stronie ulicy gdzie rosnq drzewa i pzeszkadzajq

przejSd poniewai sq wystajqce galqzie. Nadmieniam, ie ulica Borowska jest zaniedbana od

dziesiqcioleci. Stanowidojazd do usytuowanych przy niej dom6w jednorodzinnych. Mieszkaniec

informowal o tym podczas spotkafi z Prerydentem w SP nr t2 gdzie pzekazal zdjqcia.

Interpelacja napisana jest w oparciu o rozmowy z mieszkafcami ulicy Borowskiej

Proszq zatem o informacjq w sprawie naprawy ulicy iterminu jej wykonania.

Talqczam tak2e zdjqcia poglqdowe.

Z powaianiem
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